



## PROTOKOLL Nr 5/ 2012

|               |                              |                     |
|---------------|------------------------------|---------------------|
| Art           | Styrelsesammanträde ÖNBF     |                     |
| Dag           | Lördag/Söndag 9-10 Juni 2012 |                     |
| Plats         | Gällivare                    |                     |
| Närvarande:   | Mats Öberg                   | Ordförande          |
|               | Barbro Forsman               | Kassör              |
|               | Ulf Sikström                 | Sekreterare         |
|               | Thomas Fredriksson           | Styrelseledamot     |
|               | Roger Andersson              | Styrelseledamot     |
|               | Staffan Rönmark              | Styrelseledamot     |
|               | Roger Öberg                  | Styrelseledamot     |
|               | Josefine Stålnacke           | Adjungerande ungdom |
| Övriga:       | Hans Aldenlöv                | Kansliet            |
|               | Bengt-Erik Nilsson           | SGA Racing          |
| Ej Närvarande | Anna Öbrand                  | Adjungerande ungdom |

### § 58 Sammanträdets öppnande

Ordförande Mats Öberg hälsade alla välkommen, speciellt till Bengt-Erik, samt förklarade styrelsesammanträdet öppnat.

### § 59 Godkännande av föredragningslista

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan.

### § 60 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

### § 61 På gång

Allan Sandström (sammankallande valberedningen) kallas till nästa fysiska styrelsemöte. Thomas Fredriksson redogjorde för rekryteringsgruppens arbete. Thomas skickar till hela styrelsen inför kommande möte för beslut.

### § 62 Ekonomi

Barbro redovisade aktuell ekonomisk rapport.

### § 63 Skrivelser och meddelanden

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post.

#### **§ 64 Information av SGA**

Bengt-Erik Nilsson SGA i Racing berättade om verksamheten. De dåliga isarna ställde till det för arrangörerna och årets is säsong blev kort.

Det positiva var ändå att distriktet fick en ny arrangör på isen då Arjeplog ställde upp och körde en av årets is tävlingar.

En ny klass har diskuterats på is riksdagen och utskottet håller på att ta fram ett förslag som ska ut på remiss.

#### **§ 65 Licenser**

Rickard Persson PMS, ansöker om uppklassning av TL licens till A, Godkännes  
Christer Hedlund LMK, ansöker om uppklassning av TL licens till A, Godkännes  
Anders Aidanpää HSMS, ansöker om uppklassning av TL licens till A, Avslag  
Jan Karlsson VMK, ansöker om uppklassning av T licens till A, Godkännes

#### **§ 66 Övriga frågor**

A Folkrace

Ola Åkerström (Distriktstekniker Folkrace) åker på tävlingsbesök vid kommande Folkracetävling

#### **B Kursledarutbildning**

Nästa kursledarutbildning 6-7 okt på Arlanda

#### **C Arbetsgrupp verksamhetsregler**

En arbetsgrupp bildades för att ta fram/se över riktlinjer för verksamhetspersoner. Thomas Fredriksson och Josefin Stålnacke med Thomas som sammankallande ingår i gruppen, ytterligare en person ska ingå i gruppen.

#### **§ 67 Nästa sammanträde**

Nästa möte 8 augusti, 20.00 Telefonmöte.

#### **§ 68 Avslutning**

Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Ulf Sikström  
Sekreterare

Mats Öberg  
Ordförande